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Dia: 07.11.13 
Hora: 21 h 
Curs 13-14 
Assistents: 23 
 
Ordre del dia: 

A. Informacions de les comissions  

B. Informacions junta/consell escolar 

C. Assemblea ordinària curs 2012/2013 

D. Torn obert de paraula 

E. Data propera reunió 

F. Aprovació de l’acta 

 
 

A. Informacions de les comissions 
 
Comissió extraescolars:  
Representant: David Gracia i Xus López-Arenas 
 
Diver’s ha comentat la possibilitat de fer un casal a les festes de Nadal.  Es 
desestima l’oferiment, tot i que es comenta la possibilitat de donar publicitat a 
les famílies si al final Diver’s arriba a organitzar un casal d’hivern, sigui quina 
sigui l’escola on es faci.  
 
 
Comissió econòmica:  
Representant: Miguel Villalba - Tresorer 
 
S’han ofert dues persones per formar part d’aquesta comissió, concretament 
es tracta de Lia Grande i Laia Robert. 

El Miguel planteja que l’import que cobra actualment el gestor el troba molt car 
i presenta uns pressupostos d’altres empreses i qüestiona que per exemple el 
mètode de contractació actual dels monitors mitjançant una empresa de lleure 
mitjançant el gestor fa que aquest import sigui molt car i que hi ha beneficis 
que s’emporta el gestor quan això ho pot fer directament l’AMPA. Els pares 
manifesten que es prioritari damunt de l'aspecte econòmic que els monitors 
per les colònies siguin els mateixos que estan a l'escola durant el curs. 
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Amb aquest plantejament, per part del president, li fa reflexionar de que 
presentar uns pressupostos d’aquesta manera no és el procediment normal, 
doncs la Junta no té cap queixa del gestor, ni per part de la secretaria que és 
qui utilitza el 99% dels serveis i que si hi ha algun problema no n’és conscient. 
Se li retreu que aquesta situació encara és més anòmala donat que ell és 
membre de la Junta i no ho ha parlat abans. També li comenta que dubte molt 
de si ell sap quina és la tasca concreta que realitza el gestor, doncs ell no és 
capaç de saber-ho, per la qual cosa creu que és impossible demanar 
pressupostos sense saber aquestes tasques. Finalment també li comenta que 
fins i tot, si es considerés que només és un tema econòmic, per deferència al 
gestor amb el que fa més de 20 anys que s’hi treballa, se li ha de donar una 
oportunitat en fer un pressupost. 

S’acorda doncs dos coses: 
• Tornar a estudiar opcions de contracte dels monitors/es acompanyants a 

colònies o sortides per si ens pot sortir més econòmic. 
• Veure quin són els problemes, si n’hi ha, amb l’actual gestor. Descriure 

les seves tasques i aleshores demanar altres pressupostos però més 
acurats, inclòs al gestor actual. Amb tot això si calgués, es prendria 
alguna decisió entre les famílies. 

 
 
Comissió serveis i espai migdia:  
Representant: Elena Bacardí, Maria Lecha i Míriam Nicodemus 
 
Se'ns informa que des de FUTUR, empresa que ens dóna el servei de menjar i 
cuina del menjador, té problemes econòmics i que han signat un acord amb 
l’empresa SEMFO, amb l’objectiu de fer front d’aquests problemes puntuals de 
liquiditat.  
 
En un principi nosaltres no tenim que notar canvis, en el servei i la qualitat. 
Però la comissió i la Junta estaran molt atents amb el servei per si calgués 
prendre alguna decisió de canvi d’empresa subministradors perquè aquesta no 
ens dóna el servei adequat. 
 
Es comenta però que no es relaciona amb lo esmentat abans, que aquesta 
setmana hem tingut un incident a menjador, doncs es van trobar cucs a 
l'arròs, arribant a ser servits als nens. Es van detectar i es va engegar el 
protocol que està descrit en aquests casos. 
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Comissió loteria de Nadal:  
Representant: Ho fa la Junta 
 
El número que hem aconseguit en relació a la quantitat de butlletes 
necessàries per vendre com cada curs ha estat el 30.176. 
 
Es comenta que es va fer la gestió d'intentar la compra del 15.903 tal com 
vàrem quedar a l'ultima AMPA, però no va ser possible doncs s'havia d'haver 
reservat a l'administració amb la que col·laborem amb un any d’antelació. 
 
S’informa que el proper dia 8 de novembre es farà el muntatge dels talonaris, 
al menjador de l'escola a les 16:30 h 
 
Comissió coordinació pares i mares enllaç:  
Representant: Laia Soler 
 
La setmana vinent es farà la reunió amb pares i mares enllaç, per repartir la 
loteria i preparar la festa de les joguines-roba de segona mà. 
 
Es veu que per error no s’ha reservat el pati per la fira pel 15 de desembre 
2013, el  7 d'abril 2014 i el 31 de maig per les festes que organitza l'AMPA. 
 
S’acorda fer la reserva enviant un correu a la secretaria de totes les dates per 
tindreu lligat. 
 
Els coordinadors dels Pares i Mares enllaç son: Laia Soler, Sonia Domínguez i 
Eulalia Urgell. 
 
B. Informacions junta/consell escolar 

Consell escolar 

Es va comunicar que l’escola té assignada una nova inspectora, la senyora 
Montserrat Lorius. 

Es va comunicar també que els alumnes de cicle infantil nens que no fan 
piscina al SAFA, en lloc d’acompanyar a la resta de companys aquests es 
quedaran a l'escola.  
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C. Assemblea ordinària curs 2012/2013 

 
Es reclamen les memòries del curs a totes les comissions, doncs només 
extraescolars les ha entregat, posant com data límit el 22 de novembre. 
 
Es recorda que l'Assemblea General de curs 13/14 es farà el proper 12 de 
desembre a les 21h i que quan es tingui la documentació es publicarà al web 
de l’AMPA. 
 
Aquest any es recorda que hi ha renovació de càrrecs de Junta, concretament 
es comunica que el President,  Joan Vilademunt, el Secretari, Toni Perales i la 
sots presidenta, Gemma Oviedo deixen el càrrec i no es presenten en el nou 
projecte; Per altra banda el Tresorer Miguel Villalba, i les vocals Miriam 
Nicodemus, Laia Soler i Xus López-Arenas seran les persones que s’feriran a 
fer el relleu de càrrecs i es presentaran tres persones noves que s’incorporaran 
a la Junta com a vocals. Així doncs a l'assemblea es presentarà aquesta nova 
Junta amb, es comenta que el que es pretén és anar fent els relleus de càrrecs 
dins de la Junta per poder donar continuïtat al llarg dels anys. 

 

D. Torn obert de paraula 

 
Una mare demana persones de contacte de les activitats que es realitzen a 
l'escola que no estan gestionades per l'AMPA. S’estudiarà, tot i que ja es 
preveu que publicar un correu personal al web no és correcte.   
 
S’acorda fer un enllaç des de la web de l'AMPA que vagi directament al mail 
que l'escola ha habilitat per informar de les absències i/o incidències donat que 
aquest curs es fa mitjançant correu electrònic i no telefònicament. L’objectiu és 
facilitar trobar l’adreça de correu ràpidament. 

 

E. Data propera reunió 
 
La propera reunió serà l’assemblea, per la qual cosa, ja es decidirà si serà el 
dia 9 de gener que segons l’acord és el primer dijous de mes o s’enrederirà. Ja 
es farà públic. 
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F. Acords 

• Tornar a estudiar opcions de contracte dels monitors/es 
acompanyants a colònies o sortides per si ens pot sortir més 
econòmic. 

• Veure quin són els problemes, si n’hi ha, amb l’actual gestor. 
Descriure les seves tasques i aleshores demanar altres 
pressupostos però més acurats, inclòs al gestor actual. Amb tot 
això si calgués, es prendria alguna decisió entre les famílies. 

• Fer la reserva enviant un correu a la secretaria de totes les dates 
per tindreu lligat. 

• Fer un enllaç des de la web de l'AMPA que vagi directament al mail 
que l'escola ha habilitat per informar de les absències i/o 
incidències donat que aquest curs es fa mitjançant correu 
electrònic i no telefònicament. L’objectiu és facilitar trobar l’adreça 
de correu ràpidament. 

Vist i plau 

El secretari       El president 

 

 

Toni Perales      Joan Vilademunt 
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